
Vila reclama «mesures paláliatives« mentre no es desdobli la

N-II

L'alcalde demana m�s implicaci� de l'empresariat giron� per a la promoci�

de l'aeropor t de Girona

Santi Vila amb Pere Macias i Espadal� al Cercle

d«Infraestructures.
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L'alcalde de Figueres, Santi Vila, va reclamar ahir a l'Estat

espa?nyol que apliqui "mesures paláliatives" mentre la N-II continu�

empantanegada a les comarques gironines i no se n'executi el

desdoblament. Vila proposa, per exemple, que en aquells trams

m�s conf lictius de la carretera, el tr�nsit de camions es desvi� per

l'autopista Ap-7. Vila, que va par ticipar en una trobada del Cercle

d'Infraestructures de Girona, tamb� va demanar m�s implicaci� de

l'empresariat giron� per a la promoci� de l'aeropor t de Girona.

L'estat de la N-II a les comarques gironines ha estat protagonista d'un nou cap�tol al Cercle d'Infraestructures de

Girona. L'alcalde de Figueres, Santi Vila, que va fer la confer�ncia, va tornar a posar damunt la taula la situaci�

que viu la carretera de punta a punta de la demarcaci�. De fet, ell mateix va ser qui va batejar la variant de

Figueres com el "corredor de la mor t", despr�s que a principis d'any cinc persones hi perdessin la vida en un

accident entre una furgoneta i un cami�. Per a Vila, mentre la carretera continu� empantanegada, s'han d'aplicar

"mesures paláliatives" que permetin reduir-ne la inseguretat en alguns dels trams.

Per a l'alcalde de Figueres, aquestes mesures s'han d'aplicar mentre no s'aconsegueixi el desdoblament de la

via. Com a exemple del qu� hauria de fer l'Estat, Vila va reclamar que, en aquells trams m�s conf lictius de la N-II,

els camions es derivin cap a l'autopista AP-7. D'aquesta manera, el tr�nsit que actualment pateix la carretera

s'esponjar� en aquells llocs que poden ser m�s perillosos (per manca de voral o all� on les obres de

desdoblament s'han quedat a mig fer).

Durant el seu discurs, Vila tamb� es va referir a les potencialitats de la Logis Empord�, el pol�gon industrial i

log�stic estretament vinculat al centre intermodal del Far-Vilamalla. En aquest punt, l'alcalde de Figueres es va

mostrar par tidari de jugar for t amb el seu desenvolupament, per conver tir-lo en un nus de comunicacions

(adaptat a l'ample ib�ric i convencional) que impulsi l'economia del pa�s.

M�s implicaci�

L'aeropor t de Girona i les companyies a�ries que hi operen va ser tamb� un altre dels punts que van centrar el

debat. Aqu�, Vila no es va estar de reclamar m�s implicaci� per par t de l'empresariat giron�, despr�s que aquest

any la seva apor taci� en concepte de promoci� hagi caigut a la meitat d'anys anteriors (situant-se en 60.000

euros) i que, a par tir del 2013, es reclami cobrir aquesta quantitat amb els diners que generi la taxa tur�stica.

D'altra banda, Vila tamb� va considerar essencial construir el baixador del Tren d'Alta Velocitat (TAV) a l'aeropor t

Costa Brava- Girona, per incrementar-ne la seva competitivitat. Finalment, i ja en el terreny pol�tic, l'alcalde

tamb� va admetre que el pes que tenen municipis com la capital de l'Alt Empord� o Girona al Govern de la

Generalitat no �s el que hauria de ser.
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